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Subject: FW: Verslag gesprek met minister van AUA
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Verslag gesprek met minister Curacao 30/03 BEES

Ha allen,

Ook voor jullie wellicht nuttig om de terugkoppelingen van de gesprekken met CUR en AUA te hebben.

Groet,
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Aan: \

Lo
—

Nr5.1. 1. CE @minvws.nl>; n i512:
JERE @ minvws.nl>; EREECH BREN <I) @zorgverzekeringskantoor.nl>

Onderwerp: Verslag gesprek met minister van AUA

Dag allen,

Hieronder de belangrijkste punten uit het overleg met de minister van gezondheid van Aruba van zojuist:
eo Boodschap in het RIVM advies is erg helder: pas op met de Britse variant, want op CUR zijn de besmettingen en

ziekenhuisopnames in een week tijd explosief toegenomen. Dit willen we op AUA voorkomen.

eo RIVM advies zal morgen tijdens crisisteam besproken worden en ook maatregelen die daaruit voort moeten vloeien. Zal

ten koste gaan van toerisme, maar AUA geeft aan dat de gezondheidszorg voorop staat. Vorige week zijn ook al een aantal

maatregelen genomen (zoals vervroegen avondklok en sluitingstijd horeca). In maart ontving AUA 45.000 toeristen uit de

VS. Eerste grote stroom toeristen sinds de crisis. Maar nu is focus op de zorg nodig. VWS benadrukt het RIVM advies om zo

min mogelijk toeristen te ontvangen en voorzichtig te zijn met horeca.

eo  AUA geeft aan dat de naleving van maatregelen goed is. Stijging komt mogelijk vanuit nationale dag (18/03), waar veel

gefeest werd en er nog niet veel maatregelen van kracht waren.

eo Druk op het ziekenhuis is groot, maar AUA geeft aan dat het nog onder controle is dankzij steun AMI. Kunnen nog 11

patiénten worden opgenomen op de IC en nog 12 patiénten op de reguliere Covid-afdeling qua apparatuur/bedden.

Bemensing is echter een probleem. VWS benadrukt dat het niet langer meer de vraag is of de zorg op AUA het aan kan,

maar of de zorg in de regio het aan kan. Het is een gezamenlijke inspanning gezien de huidige situatie.

eo VWS heeft zich ingezet voor extra personeel. AMI zal extra (IC-)personeel leveren. Dit duurt 7-10 dagen. Gezien de situatie

op Curacao zal het personeel in eerste instantie daar ingezet worden, van belang om te voorkomen dat ruimte op AUA ook

op raakt. Daarnaast wordt gewerkt aan het werven van a-verpleegkundigen en basisartsen vanuit Nederland. Ook IC-

personeel, maar gezien zij ook in NL hard nodig zijn is dit een lastige puzzel.

eo DCHA gevraagd om i.s.m. de ziekenhuizen te kijken naar de opschaling; wat is daar voor nodig en waar kan nog verder

afgeschaald worden? DCHA zal ook de meest handige personele inzet bepalen, met mogelijkheid door te wisselen wanneer

behoefte verschuift.

e Vaccinatiegezant herhaalt het RIVM advies om snel op te schalen. Hoewel de campagne erg goed gaat, is het van belang
om z.s.m. te versnellen om huidige uitbraak te kunnen beslechten. AUA geeft aan vrij snel te kunnen opschalen van 1500

naar 3000 prikken per dag, een hotel heeft een grote ruimte aangeboden voor ‘massavaccinatie’. Personele inzet is

voldoende, alleen mogelijk meer artsen nodig.

e Gezant benadrukt het belang van toedienen eerste prik aan zoveel mogelijk mensen en na 5/6 weken de tweede prik te

zetten. VWS geeft de garantie dat voldoende vaccins geleverd zullen worden en vervolgleveringen ook Pfizer zullen zijn,

zodat mensen tweemaal hetzelfde vaccin toegediend krijgen.

Bij vragen of voor verdere toelichting hoor ik het graag.

Groet,
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